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   اقتصاد کیش -  مشــاور رییس جمهور و دبیر شــورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ 
صنعتی و ویژه اقتصادی گفت: باید فرمایشات مقام معظم رهبری )مدظله( درباره 
تعامل مجلس و دولت سرلوحه کار قرار گیرد چراکه رهبری با هوشیاری این پیام را 
به مجلس و دولت ارایه داده است. البته بحث مشورت گرفتن از نمایندگان مجلس 

بسیار مهم است . 
به گزارش  اقتصاد کیش سعید محمد در نشست شورای مدیران کل امور مجلس 
وزارتخانه ها، سازمان ها و دستگاه های اجرایی که با حضور سید محمد حسینی 
معاون امور مجلس رئیس جمهور برگزار شد با تاکید بر ضرورت تقویت تیم های 
اجرایی دولت گفت: برای پیشبرد اهداف باید اقداماتی انجام شود که یکی از آنها 

تقویت تیم های اجرایی در دستگاها است.
وی با تاکید بر اینکه برای تحقق این هدف به همدلی مجلس با دولت نیاز داریم اظهار 
داشت: در دولت گذشته هم تصمیمات مهم گرفته نشد و اجرای تصمیمات مهم را به 
دولت سیزدهم منتقل کردند و در شرایط اخذ این تصمیمات مهم اقتصادی وضعیت 
معیشت مردم به گونه ای است که اجرای این تصمیمات شاید قابل تحمل نباشد. 
اما تمام تلاش دولت با همکاری مجلس و سران قوا این است که این مشکلات به 

حداقل برسد و دولت سیزدهم راهی جز موفقیت ندارد.
مشاور رییس جمهور با اشاره به تعامل بالای مجلس با دولت و شورای عالی مناطق 
آزاد افزود: در سند تحول دولت سیزدهم اشاره ای به مناطق آزاد نشده که باید هر چه 

سریع تر این ابهام رفع شود.
**مناطق آزاد درگاه واردات کالا نیست

سعید محمد در ادامه ادعای تبدیل شدن مناطق آزاد به محلی برای واردات کالا را 
رد کرد و گفت: سال گذشته برای اولین بار تراز تجاری مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
مجموعاً مثبت 11 میلیارد دلار شد. رئیس ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز که تفاهم 
نامه ای با شورایعالی به امضا رساند اعلام کرده هیچ نگرانی بابت قاچاق کالا و ارز از 
مناطق آزاد نداریم. قاچاق کالا در جاهای دیگری مانند کوله بری و ته لنجی است 

که باید به آنها رسیدگی شود.
وی ادامه داد: موضوع واردات به مناطق آزاد با واردات از مسیر مناطق آزاد فرق دارد. 
در بسیاری از موارد واردات کالا برای سرزمین اصلی است اما از درگاه مناطق آزاد 
رخ می دهد و ارتباطی به مناطق آزاد ندارد که نباید به پای مناطق آزاد نوشته شود. این 

جمله که مناطق آزاد درگاه واردات است اشتباه است.
دبیرشورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی به عملکرد مناطق آزاد 
ایران در مقایسه با مناطق آزاد و ویژه اقتصادی دنیا اشاره کرد و گفت: در دنیا 5 هزار 
و 400 منطقه آزاد و ویژه اقتصادی در دنیا وجود دارد که 75 درصد آنها موفق بودند .
** لزوم اجرای ماده 65 احکام دائمی برنامه توسعه کشور در مناطق آزاد کشور

سعید محمد اظهارداشت: موضوع بسیار مهم دیگر این است که قوانین مربوط به 
مناطق آزاد به اجرا نرسیده است. ماده 65 احکام دائمی برنامه توسعه کشور می گوید 
که تمام امورات اجرایی به جزو موضوعات امنیتی و انتظامی در مناطق آزاد باید به 

روسای مناطق آزاد واگذار شود اما این قانون اجرا نشده است . 

 متاسفانه در سند تحول دولت سیزدهم 
اشاره ای به مناطق آزاد نشده است

دبیرخانه مناطق آزاد میزبان نشست شورای مدیران کل امور دبیرخانه مناطق آزاد میزبان نشست شورای مدیران کل امور 
مجلس  وزارتخانه ها، سازمانها و دستگاه های اجرایی دولتمجلس  وزارتخانه ها، سازمانها و دستگاه های اجرایی دولت

به گزارش  اقتصاد کیش  ســید محمد حسینی در جلسه 
نشســت شورای مدیران کل امور مجلس  وزارتخانه ها، 
سازمانها و دستگاه های اجرایی که به میزبانی شورای عالی 
مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی برگزار شد، 
اظهار داشت: مدیران پارلمانی در کنار انجام وظیفه سازمانی 
خود، وظیفه مهمی در قبال کلیت دولت دارند. ماموریت 
اصلی، تعامل حداکثری با قوه مقننه اســت تا با پیگیری 
مناســب و پاسخ به موقع به مطالبات مطرح شده، وزرا و 
مسئولین بتوانند با فرصت بیشتری به وظیفه خود بپردازند.

 حسینی گفت: امروز با همگرایی و انسجام خوبی که بین 
قوای سه گانه و نهادهای مختلف انقلاب ایجاد شده است، 
مردم انتظار دارند امور کشور و مسیر رفع مشکلاتشان، بر 
خلاف گذشــته بدون کمترین حاشیه و فرصت سوزی 

طی شود.
وی افزود: رئیس جمهور شبانه روزی و با روحیه جهادی 
و خستگی ناپذیر در حال پیگیری امور و رفع مشکلات 
کشــور است اما بدون تردید برای غلبه بر مشکلات لازم 
اســت همه قوا و مســئولین در سطوح مختلف با رئیس 
جمهــور همراه شــوند و با ترجیح منافــع ملی به منافع 
شخصی و پرهیز از بخشی نگری، برای رفع مشکلات و 

گرفتاری های مردم گام بردارند.
 معاون پارلمانی رئیس جمهور اســتمرار این جلسات را 
در راســتای هم اندیشی، همفکری و هم افزایی به منظور 
کمک به فعالیت های دولت، مفید و موثر دانست و اظهار 
داشت: باید تلاش شود تا با هم افزایی بیشتر، در حد توان، 
مشکلات و مطالبات مردم و نمایندگان پیگیری و پاسخ 

داده شود.
حسینی با اشاره به میزان سوالات در 10 ماهه اول دولت 
ســیزدهم نسبت به مدت مشابه در دولت های یازدهم و 
دوازدهم گفت: افزایش ســوالات عوامل متعددی دارد 
که از آن جمله می توان به مشــکلات انباشته شده و بی 
توجهی به نیازهای مردم در دوره های گذشته اشاره کرد 
و در این دوره توقع دارندآن مشــکلات  برطرف شود. 
البته دولت با تمام توان وارد میدان شده و به دنبال تکمیل 
طرح های نیمه تمام و جبران کمبودهای و کاستی های 

گذشته است.
وی افزود: برای به نتیجه رســیدن امــور، ضرورت دارد 
دســتگاه های اجرایی به ویژه در اســتان ها، مطالبات و 
نیازهای مردم را با اولویت مورد رسیدگی جدی قرار دهند 

و برخی اســتانداران اقدامات مفیدی را در این زمینه آغاز 
کردند که نتیجه آن پس گرفتن برخی از سوالات از وزرا 

بوده است.
 معــاون رئیس جمهور، وجود انتظارات و توقعات بیش 
از مقــدورات و مقررات بودجه مصوب مجلس و برخی 
بخشی نگری ها را از دیگر عوامل افزایش تعداد سوالات 
از دولت مردمی دانست و اظهار داشت:  معاونان و مدیران 
پارلمانی در شــرایط موجود لازم اســت پیشنهادات و 
مطالبات مطرح شده از سوی نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی را به طور روزانه رصد و مورد پیگیری قرار دهند. 
البته در این راســتا لازم اســت جایگاه معاونان پارلمانی 

دستگاه ها نیز تقویت و ارتقا یابد.
حسینی در ادامه افزود: تفاوت میزان و مسیر نهایی سوالات 
با مجالس و دولت های قبلی در این است که عمده سوالات 
در فرایند تعاملات معاونان پارلمانی به اقناع و توافق و رفع 
ابهام منتهی می شود، به گونه ای که در این ده ماهه تنها ده 
سوال در نهایت در صحن مطرح و تنها یک سوال به کارت 
زرد منتهی شــده است درحالی که در مدت مشابه دولت 
قبل 40 ســوال به صحن ارجاع و به 7 کارت زرد منتهی 
شد، همچنین در دولت یازدهم در همین بازه زمانی تعداد 

4 کارت زرد  از سوی مجلس صادر شده بود.
وی خاطرنشــان کرد: امروز بسیاری از نمایندگان با درک 
صحیح از مقدورات دولت و شــرایط کشــور، برخورد 

تعاملــی و واقع بینانه ای با فعالیت های رئیس جمهور و 
مجموعه دولت دارند که باید قدردان آنان بود و با اهتمام 
ویژه از ظرفیت آنان برای پیشبرد امور استفاده بیشتری کرد. 
قطعا اقدام نمایندگانی که در امور اجرایی دخالت نمی کنند، 
قابل تقدیر است. معاون پارلمانی رئیس جمهور خاطرنشان 
کرد: این دولت با صداقت و توضیح و تبیین شــرایط و با 
تعامل سازنده و حداکثری مسیر  رفع مشکلات و دغدغه 

نمایندگان را پیگیری می کند.
مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری 
ـ صنعتی و ویژه اقتصادی نیز در این دیدار با تقدیر از ابتکار 
معاونت امور مجلس ریاست جمهوری در تشکیل چنین 
جلساتی اظهار داشت: قطعاً اینگونه جلسات در پیشبرد 

اهداف دولت مردمی نقش مهمی دارد.
سعید محمد خاطرنشان کرد: دولت مردمی برای غلبه بر 
مشکلات تصمیمات مهمی گرفته است اما با توجه به اینکه 
در ادوار گذشته بنوعی شاهد بی دولتی بودیم، مشکلات 
انباشــته شده فراوانی وجود دارد و لازم است تصمیمات 
مهمی برای غلبه بر مشــکلات اتخاذ شود و دولت تمام 
تلاش خود را به کار گرفته تا با تعامل با ســایر قوا بویژه 

مجلس شورای اسلامی مشکلات را برطرف کند.
گفتنی اســت؛ در این دیدار مدیران پارلمانی دستگاه های 
اجرایی دیدگاه ها و پیشنهادات خود را برای تعامل مفید و 

موثر با مجلس شورای اسلامی بیان کردند.

   اقتصاد کیش -    معاون امور مجلس رئیس جمهور، فعال تر شدن هر چه بیشتر معاونان و مدیران پارلمانی دستگاه های اجرایی را مورد تاکید قرار داد 
و گفت: معاونان پارلمانی با پشتکار، بردباری، انضباط و پیگیری لحظه ای امور و اقدام به موقع، می توانند بستر و فرصت مناسبی برای فعالیت وزرا و مسئولین 

دستگاه های اجرایی فراهم کنند.

   اقتصاد کیش-     عضو هیات عامل و معاون عمرانی منطقه آزاد کیش گفت: در 
بخش های هیدروگرافی و سازه های آبی همکاری منطقه آزاد کیش با سازمان بنادر و 

دریانوردی آغاز و در مرحله مذاکره به دنبال تهیه تفاهم نامه هستیم.
ســعید پورزادی با اشاره به اینکه شرکت های دانش بنیان در حوزه اقتصاد دریایی 
خوشــبختانه استقبال خوبی از دوازدهمین نمایشگاه بین المللی صنایع دریایی و 
دریانوردی کیش کرده اند گفت: شــرکت های توانمندی در حوزه اقتصاد آبی در 
کشور فعال شده اند و وجود جوانان متخصص در شرکت های دانش بنیان در بخش 

خصوصی نقطه بسیار امیدوارکننده ای برای کشور است.
معاون عمرانی ســازمان منطقه آزاد کیش با بیان اینکه شــرکت توســعه بنادر و 
فرودگاه های سازمان منطقه آزاد کیش از ظرفیت ها و توانمندی های این شرکت های 
دانش بنیان برای توسعه فعالیت های خود استفاده خواهد کرد ادامه داد: در بخش های 
هیدروگرافی و سازه های آبی همکاری منطقه آزاد کیش با سازمان بنادر و دریانوردی 

آغاز و در مرحله مذاکره به دنبال تهیه تفاهم نامه هستیم.
پورزادی در خصوص همکاری سازمان منطقه آزاد کیش با سازمان بنادر و دریانوردی 
برای توسعه اقتصاد دریا افزود: هم اکنون زمینه مناسبی برای همکاری این دو نهاد در 
زمینه سواحل کیش و تجارت دریایی آغاز شده، زیرا بخش های زیادی از مناطق 

آزاد کشور در حاشیه آب و سواحل قرار دارند.
معاون عمرانی منطقه آزاد کیش از آغاز همکاری این منطقه با دانشگاه تهران نیز خبر 
داد و گفت: در این راســتا مرکز بوم شناسی کیش به عنوان یک مرکز پژوهشی در 
بخش های انرژی و حفظ محیط زیست و اقتصاد دریایی کار خود را آغاز کرده و 

تاکنون تحقیقات خوبی در این بخش ها انجام شده است.
پــورزادی اظهار داشــت: در حال حاضر در فرآیندهای فنــی نیز در بخش های 
هیدروگرافی و سازه های آبی همکاری منطقه آزاد کیش با سازمان بنادر و دریانوردی 
آغاز شده و در مرحله مذاکره به دنبال تهیه پیش نویس و تفاهم نامه در این زمینه 

هستیم.
عضو هیات عامل و معاون عمرانی ســازمان منطقه آزاد کیش در عین حال تاکید 
کرد: افزایش فعالیت شرکت های دانش بنیان در افزایش صادرات و ارزش افزوده 
بیشتر کشور نقش مهمی دارند و تاکنون اقدامات مناسبی توسط این شرکت ها در 

بخش های مختلف فنی و اقتصادی کشور آغاز شده است.

تجارت دریایی با همکاری مناطق آزاد 
و سازمان بنادر گسترش می یابد

معاون عمرانی منطقه آزاد کیش:

کیش  اقتصاد 
سازمان آگهی ها 44424999

دبیر شورایعالی مناطق آزاد :

   اقتصاد کیش-    رییس مرکز توسعه سلامت کیش گفت: طرح مراقبت و بررسی 
سلامت کارکنان دولت در اداره آموزش و پرورش این جزیره توسط مراقبان سلامت 

مرکز توسعه سلامت آغاز شد. 
محمدرضا رضانیا در حاشیه آغاز این طرح اظهار داشت: در این برنامه کارکنان جوان، 
از نظر تغذیه ، فشار خون، آسم، سل، هپاتیت، بیماری های منتقله جنسی، سلامت 
روان ، دخانیات، ســلامت اجتماعی و  کارکنان میانسال مرد، تن سنجی و تغذیه ، 
فعالیت بدنی، خطر سنجی، دخانیات، روان، سل، فشار خون و  کارکنان میانسال زن،
مشاوره فرزند آوری، تن سنجی ، تغذیه ،فشار خون، سل، تاریخچه باروری، فعالیت 
بدنی ،خطر سنجی ،مصرف دخانیات ، سلامت روان،  ایدز، غربالگری سرطان سینه 

و سلامت اجتماعی بررسی می شوند.
وی با اشــاره به اینکه طرح خدمات سلامت پایه کارکنان دولت پیرو بر نامه های 
ســازمان منطقه آزاد کیش و سیاست های بر تامین سلامت کارکنان جزیره کیش 
انجام می شود: در این طرح در صورت شناسایی موارد مثبت توسط مراقبان سلامت 

افراد به پزشک، کارشناس سلامت روان و کارشناس تغذیه ارجاع داده می شوند.
رضانیا یادآور شــد: ویژگی برنامه ســلامت کارکنان دولت، پرداختن به ۲ مقوله 
معضلات ســلامت عمومی و عوامل خطر محیط کار آن ها را )ســلامت شغلی( 

است که هر ۲ می تواند منجر به بیماری و از کارافتادگی شود.
وی افزود: هدف کلی از اجرای برنامه سلامت کارکنان دولت، تامین، حفظ و ارتقای 
سلامت جســمی، روانی و اجتماعی کارکنان وزارتخانه ها ،سازمانهای دولتی و 

دستگاه های وابسته به دولت است.

 آغاز اجرای بسته خدمات پایه 
سلامت کارکنان دولت در کیش 

   اقتصاد کیش-     بنیاد ایران شناســی با توجه به اســتقبال اساتید، پژوهشگران، 
کارشناسان و دانشجویان از همایش ملی »خلیج فارس« و درخواست های مکرر 
نســبت  به تمدید مهلت ارسال مقالات، تاریخ برگزاری و مهلت ارسال مقالاتِ 

این همایش را تمدید کرد. 
به گزارش اقتصاد کیش  بر طبق اعلام دبیرخانه همایش ملی خلیج فارس،  زمان 
برگزاری همایش در تاریخ ۲0 مهرماه 1401 و مهلت ارســال متن کامل مقالات 

)چکیده به همراه اصل مقالات( تا پایان شهریورماه تمدید شد.
همچنین با اعلام حمایت پایگاه اســتنادی علوم جهان اســلام )ISC( و پایگاه 
اســتنادی سیویلیکا )CIVILICA(  از همایش ملی خلیج فارس، کلیۀ مقالات در 
این پایگاه های استنادی نمایه خواهند شد. شرکت کنندگان می توانند با اطمینان 
کامل، مقالات خود را در این همایش ارائه نموده و از امتیازات علمی این همایش 

و دریافت گواهی آن بهره مند شوند.
بنیاد ایران شناســی در ادامۀ مجموعه همایش های خود در حوزۀ »ایران شناسی« 
و »مطالعــات خلیج فارس«، همایش ملــی خلیج فارس را با محوریت »جزایر و 
کرانه های خلیج فارس در گسترۀ تاریخ، فرهنگ و تمدّن«، ۲0 مهرماه 1401 برگزار 

می کند.

تمدید مهلت ارسال مقالات همایش 
ملی خلیج فارس 

   اقتصاد کیش-    سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: شمار بیماران 
کرونایی در هرمزگان رو به افزایش است. 

دکتر فاطمه نوروزیان با بیان اینکه در ۲4 ساعت گذشته ۲ بیمار جدید با تشخیص 
کرونا در بیمارستان های استان بستری شده است، افزود: در حال حاضر تعداد موارد 

بستری به دلیل کرونا در استان 5 نفر است که تحت نظر هستند.
وی ضمن ابراز نگرانی از افزایش موارد بستری ظرف چند روز گذشته عنوان کرد: 
در طی ۲4 ساعت گذشته هیچ فوتی به دلیل کرونا در استان هرمزگان ثبت نشد و 

تعداد موارد فوتی کماکان دو هزار و 616  نفر باقی ماند.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در پایان اظهار کرد: در حال حاضر هیچ 

بیماری بدلیل کرونا در بخش مراقبت های ویژه بستری نیست.

موارد بستری کرونا در هرمزگان
 رو به افزایش است

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

   اقتصاد کیش-    مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری هرمزگان گفت: هشــدار 
جدید هواشناسی در سطوح زرد و نارنجی برای استان هرمزگان صادر شده است. 
مهرداد حسن زاده در تشریح این خبر، اظهار کرد: از صبح چهارشنبه ) امروز(  تا ظهر 
جمعه به علت پیش بینی وزش باد جنوب شرقی با سرعت 50 کیلومتر بر ساعت 

و مواج شدن دریا در حدود ۲ متر هشدار سطح نارنجی دریایی صادر شده است. 
وی افزود: همچنین انتظار می رود در ارتفاعات استان شاهد افزایش ابرهای همرفتی 

باشیم که به همین منظور هشدار سطح زرد هواشناسی صادر شده است. 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری هرمزگان بیان کرد: رشد ابر تا عصر روز جمعه 
تداوم خواهد داشــت و بر همین مبنا پیش بینی شــده شاهد رگبار پراکنده باران و 
رعد و برق و احتمال بارش تگرگ باشیم که در نتیجه موجب افزایش شرجی هوا 

خواهد شد.

هشدار سطح نارنجی دریایی و 
سطح زرد هواشناسی در هرمزگان 

مدیرکل مدیریت بحران استانداری هرمزگان  اعلام کرد:

در جریان گفتگوی مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی لوتوس با مدیرعامل سازمان منطقه آزاد انزلی توافق شد؛

تشکیل شورای هماهنگی مناطق آزاد ایرانتشکیل شورای هماهنگی مناطق آزاد ایران
 و مناطق ویژه اقتصادی روسیه و مناطق ویژه اقتصادی روسیه

   اقتصاد کیش-    سرگئی میلوشکین، مدیرعامل منطقه 
ویژه اقتصادی لوتوس آستراخان روسیه بهمراه معاونین 
و تعدادی از سرمایه گذاران این منطقه ضمن گفتگو با 
علی اوسط اکبری مقدم مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
انزلی، از بخش های مختلف مجتمع بندری کاسپین و 
فاز تجارت و گردشگری سازمان دیدار به عمل آورد و 
با امکانات و زیرساخت های ایجاد شده ظرف سالهای 

اخیر آشنا شد. 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد انزلی در این نشست با ارائه 
تحلیلــی از اهمیت نقش منطقه ویژه لوتوس و آزاد انزلی 
در گسترش مناسبات دو کشور، ظرفیت دو بندر انزلی و 
کاسپین را که در محدوده این منطقه مشغول به فعالیت می 
باشــند را 19 پست اسکله و 11 میلیون تن در سال اعلام 
کرد و اظهار داشت: توسعه زیرساخت های حمل و نقلی 
و ترانزیتی یکی از مهمترین راهبردهای تعیین شده از سوی 
دولت جمهوری اسلامی است که در استان گیلان و منطقه 
آزاد انزلی در قالب اضافه شدن 6 پست اسکله جدید به این 
دو مجتمع بندری، ظرفیت نقل و انتقال کالا به 15 میلیون 

تن افزایش پیدا می کند.
علی اوسط اکبری مقدم با اشاره به افزایش سرعت طرح 
اتصال منطقه آزاد انزلی به خط ریل سراســری و فرصت 
های جدیدی که از طریق وصل شدن بنادر دریای خزر به 
بنادر خلیج فارس و دریای عمان برای ترانزیت بین المللی 
به وجود می آید، پیشنهاد سرمایه گذاری بخش خصوصی 
ایرانی و روســی در بنادر دو طرف را مطرح کرد و افزود: 
احداث اسکه،سیلو و انبارهای عمومی،مخازن نگهداری 
مایعات و ســردخانه در بندر کاسپین و بنادر آستراخان به 
صورت BOT؛ برگزاری نشست مشترک سرمایه گذاران 
دو کشــور به منظور آشنایی با ظرفیت های همکاری دو 

طرف؛ تشکیل شورای هماهنگی مناطق آزاد ایران و مناطق 
ویژه اقتصادی روسیه که در کریدور شمال ـ جنوب قرار 
دارند و برگزاری نمایشــگاه توانمندی های بنادر حاشیه 
دریای خزر را می توان به عنوان مهمترین محورهای توسعه 
همکاری های دو جانبه در مسیر توسعه مراودات اقتصادی 

دو کشور در دستور کار قرار داد.
مدیرعامــل منطقه ویژه اقتصادی لوتوس جایگاه منطقه 
آزاد انزلی به عنوان دروازه ورود به ایران و مهمترین محور 
کریدور شمال ـ جنوب را تشریح نمود و با اشاره به عزم 
دولت فدرال روسیه جهت توسعه مناسبات دو کشور در 
حوزه های مختلف به ویژه همکاری های ترانزیتی و حمل 
و نقلی، اضافه کرد: ایجاد محدوده ویژه اقتصادی جدید در 
آستراخان و یک بندر جدید؛ به منظور توسعه زیرساخت 

های لازم جهت گسترش همکاری های تجاری روسیه با 
ایران در مسیر اتحادیه اقتصادی اوراسیا و ترانزیت کالا با 
کشور هند از سوی دولت روسیه در حال انجام می باشد 
که تا پایان سال ۲0۲3 فاز نخست این دو طرح آماده بهره 

برداری می شود.
سرگئی میلوشــکین با تصریح بر اینکه بر ظرفیت های 
همکاری با بندر کاســپین جهت افزایش زیرساخت ها 
و فعالیــت های بندری، این بنــدر جدید توجه ویژه ای 
شده، پیشنهاد اضافه نمودن توافق سرمایه گذاری بخش 
خصوصی روسیه در اسکله های بندر کاسپین و برعکس 
را به عنوان بندی از موضوعات کمیسیون مشترک اقتصادی 
آتی دو کشــور مطرح ســاخت و از ســایر پیشنهادات 

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد انزلی نیز استقبال کرد.


